
 

 

 
Z á p i s 

z jednání valné hromady OFS Frýdek-Místek ze dne 9.2.2017 
 

 
 Jednání řádné valné hromady se zúčastnilo (viz přiložena zpráva mandátové komise) 32  
delegátů s hlasem rozhodujícím z celkových 41 oprávněných, což činí 78,04 %. Valná hromada tak 
byla usnášení schopná. 
 
 Jednání zahájil uvítáním přítomných delegátů a hostů (předseda MSKFS p. Karel Kula a ing. 
Vladimír Janoško, sekretář MS KFS, dále zástupci spřátelených fotbalových svazů z Čadce p. Peter 
Kubinec a Jozef Vrtěl a Skoczówa p. Zenon Wawrzyczek) předseda Zdeněk Duda a navrhl za řídícího 
schůze p. Karla Mamulu 
(schváleno 100% hlasů). 
 
 Pan K. Mamula poděkoval za důvěru, dotázal se, zda jsou připomínky k programu  VH a 
nechal program jednání schválit hlasováním  (pro 100% hlasů) 
 
 Hlasováním bylo schváleno  složení  komisí: 

 Volební, ve složení: Václav Rufer předseda, členové Josef Bílek a Miroslav Sedlář  (100%) 

 Mandátové, ve složení Miloš Jež, předseda, členové Radomír Myška a Pavel Šlosar (100%) 

 Návrhové, ve složení Radim Mamula, předseda, členové Lukáš Jančálek a Milan Jež (100%) 
 
Následovala zpráva předsedy OFS p. Zdeňka Dudy, který zhodnotil práci VV a odborných  

Komisí a věnoval se i aktuálním úkolům, zejména připravované úpravě soutěží, též možnostem 
získání fin.prostředků z programů MŠMT a problémům s tím spojeným, zabezpečení oddílů s mládeží 
bezpečnými brankami (viz příloha). 
 
 Zprávu o hospodaření OFS  za období roku 2016 přednesl předseda HK  Karel Turoň. 
 
 Zprávu revizní komise přednesl předseda RK Jaroslav Jež 
 
 Diskuse byla rozdělena na oblast k úpravě soutěží od SR 2018/19 a vystoupili v ní: 

 P. Kielar za STK, který znovu přednesl návrh těchto změn, byť byl zaslán v předstihu oddílům 
a navíc k němu byla uskutečněna schůzka u předsedy MS KFS  p. Kuly 

 P. Rufer opakovaně k osvětlení nového systému  

 Další dotazy a připomínky (p. Šlosar, Rufer,  Pešat, Blokša ) k nastartování  změn od SR 
2018/19, aby to bylo dle SŘ a všechny oddíly, ale i OFS měly  příležitost se na něj připravit 

 Oddíly jednoznačně zavrhly tříkolový systém  
 

Další část diskusí se nesla k problémům malých TJ při žádostech o dotace u MŠMT či FAČR a  
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ČUS: 

 P. Byrtus – malé TJ by potřebovaly pomoc při řešení těchto problémů 

 P. Duda – byla zaslána nabídka firmy k pomoci, proti argumentace z pléna, že by se podklady 
neměly dostat do „cizích rukou“ 

 P. Blokša – nejvíce starostí je se sháněním potřebných dokladů k dotacím 

 P. Rufer v obsáhlejším příspěvku kritizoval, že všechny instituce si zřídily informační systémy 
a všechny dokola požadují stále stejné doklady, které navíc nelze TJ použít, neboť nesmí být 
starší 3 měsíců apod. Totéž pak chtějí i obce i krajský úřad při grantech. Vůbec problematika 
dělení  fin.prostředků si vyžaduje řešení, neboť je neprůhledná a pro malé TJ zcela 
nedostatečná.  
K jeho obdobnému požadavku k dotační politice z VH OS ČUS se již vyjádřil v těchto dnech 
mpř. ČUS p. Hájek, který nastínil tok dotací. Vše spěje ke schůzce p. Hájka s p. Ruferem a 
zástupci OFS a p. Kulou k vysvětlení problematiky a dosažení vyšších dotací pro malé TJ. 

 P. Mamula připomněl, že OFS není nečinný a již před dvěmi léty zpracoval materiál návrhu 
zjednodušeného postupu u žádosti o dotace, byl však FAČR odmítnut 

 
Další dotaz byl na p. ing. Janoška, sekretáře MS KFS k jarnímu rozlosování, což na místě 
zodpověděl.  Los jarní části okresních soutěží bude zveřejněn nejpozději  do 24.2.2017. 
 
V závěru diskuse vystoupil se zdravicí předseda MS KFS p. Karel Kula. Poděkoval všem za 
práci, vyjádřil přesvědčení, že nový výbor bude stejně úspěšně s MS KFS spolupracovat a 
nabídl, bude li zvolen znovu předsedou, pomoc při řešení nadnesených potíží. Vyzdvihl i 
spolupráci oddílů vyšších soutěží k malým klubům, aby se podařilo fotbal posunout o krůček 
výše. 

 
 Poté následovala zpráva mandátové komise, kterou přednesl Miloš Jež. Konstatoval, že je 
schopná usnášet se, což dokládají fakta:  Přítomno 32 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 41 
pozvaných což činí 78%, dále 3 delegáti s hlasem poradním ze 3 pozvaných (100%) a 5 hostů ze 6 
pozvaných. 
 Kritizoval neomluvenou neúčast těchto oddílů: TJ Beskyd Bukovec, TJ Sokol Dobrá, TJ 
Dobratice, TJ Sokol Hnojník, FC Kozlovice, TJ Sokol Mosty u Jabl., TJ Sokol Ostravice, TJ Písek a SC 
Smilovice. 
 
 Následoval blok volby. Předseda volební komise objasnil ve smyslu stanov jejich průběh a 
seznámil přítomné se jmény navržených kandidátů. Požádal plénum o volbu předsedy aklamací, 
neboť je navržen jediný kandidát, což bylo akceptováno 
 
 V provedené volbě obdržel p. Zdeněk Duda 100 % hlasů oprávněných delegátů. 
 
 Následovala tajná volba navržených kandidátů VV a RK. Výsledky: 

 Výkonný výbor: 
Karel Orel  31 hlasů ze 32  
Jakub Kielar  31 hlasů ze 32 

 Jakub Nitra  31 hlasů ze 32 
 Svatopluk Pešat 31 hlasů ze 32 
 Petr Sostřonek  30 hlasů ze 32 
 Karel Turoň  30 hlasů ze 32 

 Revizní komise: 
Karel Mamula  31 hlasů ze 32 
Jaroslav Jež   31 hlasů ze 32 
Tomáš Bugna  28 hlasů ze 32 
 



 Předseda volební komise p. Rufer osvědčil, že volby proběhly bez námitek podle 
volebního řádu a všichni kandidáti byli řádně zvoleni 
 
 Poté předseda návrhové komise seznámil plénum s usnesením. Bylo přijato 
s doplněním o text: 

 VH ukládá VV OFS provést od soutěžního ročníku 2018/19 úpravu soutěží  dle počtu 
přihlášených družstev, odmítá však tříkolový systém 

 Svolat schůzku k řešení dotační politiky za účasti mpř. ČUS p. Hájka, p. Rufera, p. Dudy a 
předsedy KFS  

 
V závěru předal řídící schůze slovo nově zvolenému předsedovi p. Dudovi, která měla díky 
delegátům výbornou atmosféru, hladký průběh a slíbil za nově zvolený VV, že se bude snažit 
dělat službu oddílům co nejlépe. 

 
Ve Frýdku-Místku 11.2.2017 
Zapsal: Jež 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


